

Date	12 November 2025
Announcement	<p>بريسايت تسرّع توسيعها العالمي مع بلوغ مساهمة الإيرادات من الأسواق العالمية مستوى قياسيًا بنسبة 46% في الربع الثالث؛ ويرتفع إجمالي الإيرادات حتى تاريخه بنسبة 48.8% إلى 1.74 مليار درهم إماراتي</p> <p>Presight Accelerates Global Expansion as Revenue Contribution from International Markets Hits Record 46% in Q3; YTD Total Revenue Surges 48.8% to AED 1.74 Billion</p>
Information	<p>Presight AI Holding Plc (“Presight” or “the Company”; ADX: PRESIGHT), has announced its financial and operational results for the third quarter of 2025, delivering another period of strong performance driven by robust international growth and sustained operational momentum.</p> <p>Presight reported AED 652.9 million in revenue for the third quarter of 2025, an increase of 15.3 percent compared to the same period in 2024. Earnings before interest, tax, depreciation, and amortization (EBITDA) rose 14.4 percent to AED 131.8 million, while profit before tax increased 9.8 percent to AED 131.7 million. Net profit of AED 110.3 million for the quarter reflected 1.1 percent growth after absorbing an additional 6 percent corporate tax rate under the 15 percent UAE corporate tax rate.</p> <p>For the first nine months of 2025, group revenue increased 48.8 percent year on year to AED 1.74 billion, with organic revenue up 25.1 percent. EBITDA rose 40.3 percent to AED 377.4 million, while net profit increased 12.1 percent to AED 320.0 million, driven by strong organic growth, and a full nine-month contribution from AIQ, Presight’s majority-owned subsidiary.</p> <p>International markets were a key driver of growth, contributing 46 percent of total revenue in Q3 2025, up from 14.3 percent in the same period last year. Growth was supported by multi-year deployments in Angola, Kazakhstan, and Jordan.</p>

	<p>Continued momentum was also seen from AIQ, which contributed AED 155.7 million to group revenue and AED 24.0 million to EBITDA in the quarter. AIQ continued to strengthen its position in the energy sector through its ENERGYai platform, a world-first agentic AI solution for oil and gas companies.</p> <p>Order intake during the quarter reached AED 684.7 million, maintaining total backlog at AED 3.7 billion as of 30 September 2025, consistent with H1 2025 levels despite strong revenue conversion. Year-to-date, Presight secured AED 2.44 billion in new orders, and closed the quarter with AED 1.88 billion in cash while remaining debt-free, maintaining balance sheet strength to fund growth and innovation.</p>
	<p>أعلنت شركة بريسايت إيه آي القابضة المحدودة ("بريسايت" أو "الشركة": ADX: PRESIGHT) اليوم عن نتائجها المالية التشغيلية للربع الثالث من عام 2025، محققة فترة أداء قوية جديدة مدفوعة بنمو دولي متين ورخص تشغيلي مستمر.</p> <p>وخلال الربع الثالث من العام، سجلت بريسايت إيرادات قدرها 652.9 مليون درهم، بزيادة نسبتها 15.3% مقارنة بالفترة نفسها من عام 2024. وارتفعت الأرباح قبل الفوائد والضرائب والاستهلاك والإهلاك بنسبة 14.4% لتبلغ 131.8 مليون درهم، فيما ارتفع الربح قبل الضريبة بنسبة 9.8% ليصل إلى 131.7 مليون درهم. وبلغ صافي الربح في هذا الربع 110.3 ملايين درهم، بنمو نسبته 11.1% بعد تطبيق معدل ضريبة الشركات في دولة الإمارات البالغ 15% واستيعاب زيادة قدرها 6 نقاط مئوية.</p> <p>كما ارتفعت إيرادات المجموعة خلال الأشهر التسعة الأولى من عام 2025 بنسبة 48.8% على أساس سنوي لتصل إلى 1.74 مليار درهم، مع ارتفاع الإيرادات العضوية بنسبة 25.1%. كما ارتفعت الأرباح قبل الفوائد والضرائب والاستهلاك والإهلاك بنسبة 40.3% لتبلغ 377.4 مليون درهم، وارتفع صافي الربح بنسبة 12.1% ليصل إلى 320 مليون درهم، مدفوعاً بالنمو العضوي القوي والمساهمة الكاملة لفترة تسعة أشهر من شركة "إيه آي كيو" التابعة لبريسايت.</p> <p>وشكلت الأسواق الدولية محركاً رئيسياً للنمو، إذ ساهمت بنسبة 46% من إجمالي الإيرادات في الربع الثالث من عام 2025، مقارنة بـ 14.3% خلال الفترة نفسها من العام الماضي. وجاء هذا النمو مدعوماً بعقود تنفيذ متعددة السنوات في أنغولا وكازاخستان والأردن.</p>

كما واصلت "إيه آي كيو" AIQ تحقيق زخم قوي، حيث ساهمت بـ 155.7 مليون درهم من إيرادات المجموعة و 24 مليون درهم من الأرباح قبل الفوائد والضرائب والاستهلاك والإهلاك. وواصلت الشركة تعزيز مكانها في قطاع الطاقة عبر منصتها ENERGYai وهي أول منصة ذكاء اصطناعي ذاتية التشغيل في العالم مخصصة لشركات النفط والغاز.

وبلغت قيمة الطلبات خلال هذا الربع 684.7 مليون درهم، ما حافظ على إجمالي الأعمال المجدولة عند مستوى 3.7 مليار درهم حتى 30 سبتمبر 2025، ويتماشى ذلك مع مستويات النصف الأول من العام على الرغم من قوة تحويل الإيرادات. وحتى تاريخه، حصدت بريسايت طلبات جديدة بقيمة 2.44 مليار درهم، واختتمت الربع برصيد نقدi بلغ 1.88 مليار درهم دون أي ديون، محافظةً على متانة ميزانيتها لتمويل النمو والابتكار.